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To: NVE 
Subject: Høringsuttalelse Myklebust Kraftverk 
 
Hei 
 
Myklebust Kraftverk er et prosjekt som ikke burde gjennomføres. De negative konsekvensene 
vil være større enn de positive. Elva i seg selv er en naturperle som burde oppleves. Den er 
del av et vernet vassdrag, selv om dette ikke virker å bety noe for NVE. Elvepadlere fra inn- 
og utland besøker denne elva hver sommer, og den er noe helt unikt. Norge har allerede altfor 
mange små vannkraftverk, ikke la denne elva forsvinne også! 
 
Selv om utbygging vil være gunstig for grunneierne, vil den ikke være gunstig for alle som 
ferdes i området og tar i bruk elva. I tillegg vil dyrelivet påvirkes. Vi har allerede for mye 
vannkraft i dette landet, som gjør av vi selger mye energi til utlandet. Så for meg virker dette 
som et totalt unødvendig prosjekt, som vil gjøre noen få mennesker litt rikere, mens resten av 
oss vil miste en fantastisk elv. 
 
La elva leve! 
 
Helge Martinsen 


